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Protok6l Nr XU2019
z Sesji Rady Gminy Mietk6w

z dnia 17 paidziernika 2019 roku

Sesjg otworzyla Przewodniczqca Rady Gminy Mietk6w - Helena Artymowicz slowami
'lOtwieram Sesjg Rady Gminy Mietk6w, przywitalawszystkich zebranych,stwierdzila, ze jest quorum
do podejmowania uchwal i przedstawilaporzqdekobrad :

1. Otwarcie Sesji.
2. Informacja w sprawie uwag zgtoszonych do protokoluzpoprzedniej sesji z dnia 25,09.2019 r.
3. Informacje Przewodniczqcego Rady Gminy o dziataniach w okresie migdzy sesjami.
4. sprawozdanie w6jta z wykonania uchwal w okresie migdzy sesjami.
5. Podjqcie uchwaly w sprawie rczpatrzenia skargi na czynnosi (Informacjg W6jta Gminy

Mietk6w o wyniku naboru na wolne stanowisko wzEdnicze) W6jta Gminy Mietk6w z dnia 09
sierpnia 2019 r. w przedmiocie postgpowania konkursowego na stanowisko kierownika
Gminnego OSrodka Pomocy Spolecznej.

6. Podjgcie uchwaly w sprawie ztniarty budzetu gminy na 2019 rok.
7. Podjqcie uchwaly w sprawie okreslenia stawek na podatek od nieruchomoSci.
8. Podjgcie uchwaly w sprawie zrvolniefi w podatku od nieruchomosci.
9. Podjgcie uchwaly w sprawie wyruhenia zgody na dzieraawg nieruchomoSci stanowiqcej

wlasnoSd Gminy Mietk6w polo2onej w miejscowoSci Str6za.
10. Podjqcie uchwaly w sprawie wyrahenia zgody ra sprzeda? nieruchomoSci stanowi4cej

wlasnoSd Gminy Mietk6w poloZonej w miejscowoSci Str62a.
11. Podjgcie uchwaly w sprawie zrniany uchwaly nr XXXIV222\2O17 Rady Gminy Mietk6w z

dnia 26.X.2017 r. w sprawie przyjEcia zasad udzielania dotacji celowej na wymiang fu6det
ciepla w celu ograniczeniazanieczyizczeirpowietrza na terenie 

-Gminy 
Mietk6w.

12. Interpelacje i zapylania radnych.
1 3. Odpowiedzi na interpelacj e z poprzedniej sesj i.
14. Wolne wnioski, informacje i zapytania.
15. Zamlcnigcie Sesji.

Poniewaz nast4pily zmiany w porzqdku obrad, pod obrady jako punkt 12 wszedl jeszcze projekt
uchwaly w sprawie zrniany uchwaly nr XXVU1,38l20l3 Rady Gminy Mietk6w z dnia26lutefo i1ll
r. w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciqzania nieruchomoSci oraz ich wydziefiavi*ia tub
wynajmowania na okres dtuzszy niltrzy lata lub na czas nieoznaczony. Przewo dni-szqcaRady Helena
Artymowicz zaruqdzila glosowanie w sprawie zatwierdzeniazmienionego porz4dku obrad. Giosowalo
13 radnych - oddano 13 glos6w ,,2a."
Nastgpnie Przewodni czqca Rady przeszla do om6wienia nastgpnego punktu porz4dku obrad.

Ad.2
Przewodniczqcapoinformowala, 2e protok6l zpoprzedniej sesji zostal sporz1dzony i udostgpniony w
biurze rady gminy i na stronie BIP w terminie zgodnym ze statutem gminy. Do biura rady gminy-nie
zgloszono Zadnychuwag do tresci sporz4dzonego protokolu z X sesji RG z dnia25 vrzesn{a2Ol9 r.

Ad.3
PrzewodniczqcaHelena Artymowicz poinformowala, 2e nie podejmowan o Zadnych dziatah.

Ad.4
W6jt -Adam Kozarowicz zloZyl sprawozdanie z wykonania uchwal podjgtych na poprzedniej sesji :

Uchwala nr X6012019 w sprawie zmiany budzetu gminy na 2Ol9 rok - uchwala weszla w
Zycie,zmiany zostaly wprowadzone w budZecie



Uchwala w X/6112019 w sprawie zmiany uchwaly w Ylll3,4l201l Rady Gminy Mietk6w z
dnia 27 czerwca 20ll r. w sprawie oplaty targowej - uchwala zostala opubliko*unu *
Dzienniku Urzgdowym Wojew6dztwa DolnoSlqskiego i w dniu 21J0.2019 r. wi3dzie w Zycie.

Ad.s

Uchwala w sprawie tozpatrzenia skargi na czynnoS6 (Informacjg W6jta Gminy Mietk6w o wyniku
naboru na wolne stanowisko urzgdnicze) W6jta Gminy Mietlk6w i dniu 09 sierpnia 2019 r, w
przedmiocie postgpowania konkursowego na stanowisko kierownika Gminnego Osrodka pomocy
Spolecznej - projekt uchwaly przedstawil Radny Janusz Albert - pr*ewodniczqiy Komisji ds. Skarg,
Wniosk6w i Petycji RG Mietk6w. Jak przedstawil Radny Albert --kdmisja po ,uriggnigciu wyja5nierl
W6jta oraz opinii Rady Prawnego, opierajqc sig na analizie przepisQw trxawa, urnulu,2e ww.-skarga
jest bezzasadna, gdy?nawiqzanie stosunku pracy jest prerogaiywa Wp.;tu, za1 otwarty ikonk*.rcyjny
11b6r ma. na celu wylonienie naj lepszego grona kandydat6w.
Glosowalo 13 radnych - oddano 12 glos6w ,,2a," I Radny wstrzlmal sig od glosu.
Przewodnicz4ca stwierdzila, 2eprzy jednym glosie wstrzymujqcym qchwalizostalapodjgta

Ad.6.

Uchwala w sprawie zmiany w budzecie gminy na2Ol9 rok.
Projekt uchwaly przedstawila Pani AgataRokita - podinspektbr ds. ksiggowoSci budzetowej w
zastgpstwie Skarbnika Gminy. Zmiany w budZecie pole$aj4 na przesunigciach migdzy
dzialatri kwoty 32.408,0521, Plan dochod6w po zmianach drynosi ti.zlq,gll,tszl, za1'plan
wydatk6w 19.096.97 7 .15 zt.
Glosowalo 13 radnych - oddano 13 g)os6w ,,2d,.
Przewo dni czqca stwierdzila, ze vchw ala zo stala po dj gta j e dno glo sni e.

Ad.7.
Uchwala w sprawie okreslenia stawek na podatek od nieruchomosci.

Projekt uchwaty przedstawit Ireneusz Sloma * Sekretarz Gminy. Przyjgte w uchwale stawki
zostaly zaaprobowane przez Radnych podczas Wsp6lnego Posiedzenia Komisji w dniu
17.10.2019 r.

Glosowalo 13 radnych - oddano l3 glos6w,,za,,.
Przewo dni cz4ca stwier dzila, ze uchw ala zo stala p o dj gta j edno glo snie.

Ad.8.
Uchwala w sprawie zwolnierl w podatku od nieruchomoSci.

Projekt uchwaly przedstawil Ireneusz Sloma - Sekretarz Gminy.
Glosowalo 13 radnych - oddano 13 glos6w,,za".
Przewodni czqca stwierdzila, ze uchwal a zostal.apodj gta jednoglosnie.

Ad.9

Uchwala w sprawie wyrahenia zgody na dzierzawg nieruchomoSci stanowi4cej wlasnoSi Gminy
Mietk6w polo2onej w miejscowoSci Str6Za.

Projekt uchwaly przedstawil Adam Kozarowicz - W6jt Gminy. Jak nadmieniN, dzialka ta,
oruz dzialka, kt6rej dotyczy nastgpna uchwala sqprzeznaczone pod eksploatacjg kruszywa



i po wczeSniejszych dyskusjach jedna idzie na sprzeduiz, a druga pod dzier2awg.
Glosowalo 13 radnych - oddano 12 glos6w ,,za,l Radny wstrzymal sig
Przewodniczqca stwierdzila,2eprzy jednym glosie wstrzymuj4cym uchwalazostaNapodjgta.

Ad.1,0.

Ughwat3 w sprawie. wyrazenia zgody na sprzedaz nieruchomoSci stanowi4cej wlasnoS6 Gminy Miet-
k6w potroZonej w miejscowoSci Str6za.

Projekt uchwaly przedstawil Adam Kozarowicz - W6jt Gminy. Jak nadmienil jest to druga
z dzialek pod eksploatacjg krugzywa - podjgcie uchwaly bEdzie oznaczaN.o ,goag 11aprze-
targ w sprawie sprzeda?y dzialki,
Glosowalo 13 radnych - oddano 12 glos6w ,,zd', r Radny wstrzymal sig
Przewodniczqca stwierdzila,zeprzy jednym glosie wstrzymuiqqzm uchwatazostalapodiE-
ta.

Ad.l1.
Uchwala w sprawie zmiany uchwaly nrXXXIll222lzOl7 Rady Gminy Mietk6w zdnia26.X.20l7 r.w
sprawie ptzyjgcia zasad udzielania dotacji celowej na wymiang ir6del ciepla w celu ograniczenia za-
nie czy szczei powi etr za na ter enie Gminy Mietk6w.

Projekt uchwaly przedstawil Adam Kozarowicz - W6jt Gminy. Jak nadmienil Gmina Miet-
k6w doplaca do wymiany 2r6del ciepla i w pierwszej uchwale zostaly pominigte pompy ciepla,
wigc chcemy uzupelni6 dotychczas obowi4zuj4c4 uchwalg o dopisanii ao je.j'tr.tri po*p ri.-
pta,
Glosowalo 13 radnych - oddano 13 glos6w ,,zd'. Przewodnicz4ca stwierdzila, Ze.uchwala zo-
stata podj gta j ednogloSnie.

Ad. t2.
Uchwala w sprawie zryiany r"rchwaly nr XXVUl38l2}l3 Rady Gminy Mietk6w z dnia26lutego 2013
r. w sprawie zasad nabywania, zbywania i obci4hania nieruchomo5ci oraz ich wydziefiawiinia tuU
wynajmowania na okres dluzszy ni?trzy lata lub naczasnieoznaczony.

Projekt uchwaly przedstawil Adam Kozarowicz - W6jt Gminy. Jak zaznaczyl w zwiqzku z
faktem, 2e Gmina przygotowuje sig do przejgcia dzialki w formie darowizny naletry doprecy-
zowa6 uchwalg w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciqaania nieruchomoSci oiaz ich
wydziefiawiania lub wynajmowania na okres dluzszy niz trzy lata lub rLa czas nieoznaczony
gdy? przyjmowanie darowizny jest kompetencj4 w6jta w ramach zwyklego zaruqdu, zaii pozo-
stale czynnofici zwiqzane ze zbywaniem skladnik6w majqtkowych wymagajq zgody nuav
Gminy.
Glosowalo 13 radnych - oddano I 3 glos6w ,,2a" . Przewodnicz4ca stwierdzila, 2e uchw ala zo-
stala podj gta j edno gloSnie.

Ad.13.

Interpelacji i zapyta4 nie zgloszono.

Ad.l4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytaniazpoprzedniej sesji.
Nie udzielono odpowiedzi



Ad.15. Wolne wnioski izapyiania

Glos zabtala. Przewodniczqca Rady, kt6ra przedstawila zebranym analizg oSwiadczeri
maj4lkowych radnych za20l8 r. Zobowiqzanych do zloZeniao$wiadczenia bylo 14 radnych, wszyscy
tadni zlotyli je w terminie. Oswiadczenia zostaly przeslane do I Urzgdu Skarbow.go *L Wroclawiu.
w zlohonych o swiadc zeniach nie stwierd zono zadny ch nieprawidlowo sci.
Nastgpnie g)os zabtal W6jt - Adam Kozarowicz,kt6ry priedstawil analizg oSwiadcze6 maj4tkowych
pracownik6w gminy zobowiqzanych do ichztohenia. Zobowiqzanych do zloZeniaoSwiadczeri byto 1l
os6b, wszystkie zlotyly je w terminie. W zloZonych oSwiadizeniach nie stwierdzono zidnych
nieprawidlowoSci. Nie bylo os6b, obejmuj4cych po ruz pierwszy stanowisko, kt6re bylyby
zobowiqzane do zloZenia oSwiadczenia maj4tkowego, 2 oroby optsizczaj4ce stanowisko z[oiyly
oSwiadczenia w wymaganym terminie. W wyniku analizy 

- 
oSwiadczeri nie stwierdzono

nieprawidlowoSci.
Nastgpnie glos zabrala Pani Kamila Czmiel - Prezes Stowarzyszenia Klub Seniora, kt6ra

poprosila o pomoc w uzyskaniu Og6lnopolskiej Karty Seniora, gdy2 gwarantuje ona szereg mi1ek i
przywilej6w np. w sanatoriach, instytucjach zdrowia, ga6inetach rehabilitacji, plicOwkach
kulturalnych etc.

Jako kolejny glos zabral J6zef Zygadlo - Radny Powiatu Wroclawskiego, kt6ry nawiqzal do
pytaf z poprzedniej sesji o termin wa2noSci projektu przebudowy drogi powiatowej Katy
Wroclawskie - Mietk6w. Jak stwierdzil Radny Zygadlo, dokumentacja3eit attuatna, a straci wazno66
w momencie gdyby koncepcja przebudowy uleglaby zmianie. Na pytanie kiedy bgdzie odbudowa
odpowiadam, ze wtedy kiedy Powiat znajdzie Srodki.

Radny Janusz Albert zadal. pytanie Radnemu Zygadle, czy orientuje sig o zasadachrzqdowego
programu Rozwoju dr6g - tak aby mo2e w ramach tego programu pozyskad drodki na remonty dr6g w
naszej gminie? Radny Zygadlo odparl, 2e na chwilg oUecna nie jeit w stanie udzieli6 odpowiedzi'ale
na nastgpn4 sesjg przygotuje informacjg w tym zakresie. Przewodniczqca Rady Gminy vtystqpila z
apelem o wsparcie dzialah w zakresie remontu dr6g powiatolvych bo opr6cz Froszkowic, podobn"
problemy ma Milin, gdzie ostatnio mandat dostal rowerzysta za jazdg po chodniku. Glo; zabral
jeszcze raz Radny J6zef.Zygadlo, kt6ry powiedzial, ze zaruqdpowiatu ,rgidniuplany remont6w dr6g
z W6jtem wigc r6wniez W6jt jest poinfonnowany w tych kwestiach. Pizewodni czqca Rady
stwierdzila, ze owszem, ale korzystamy zobecnoSci Radnego Powiatowego na sesjach.

Glos w tym miejsct zabral W6jt Kozarowicz, kt6ry powiedzial, Le wymiana nawierzchni w
Proszkowicach jest powiryana z budowq chodnika. W pierwszej kolejnoSti bgazie realizowana
wymiana chodnika wrazzodwodnieniem, a dopiero potem nowa nawierzchnia drogi. I takie ustalenia
sq, i o tym informowalem. ZaS jesli chodzi o Milin, to ten mandat byl efektem nadgorliwoSci
policjant6w po Smiertelnym wypadku jaki mial miejsce w tej miejscowo 1ci. ZaS vtracajqc do tematu,
ten kawalek ulicy Chlopskiej od Pani Soltys do miejsca gdzie zaczyrta sig nowy asfalt bgdzie pokryry
nowQ nawierzchni4. Nieoficjalnie moze jeszcze w tym roku jedli znajd1 sig Srodki, 3eSti nie to w
przyszlym.

Nastgpnie glos zabrala Pani Kamila Earnshaw - Soltys Proszkowic, kt6ra zadala w imieniu
rodzic6w jak konkretnie bgdzie wygl4data konkretnie przebudowa chodnika przy wjefudzie do szkoly
podstawowej?

W6jt odpowiedzial,2e jak wjezdzamy do szkoly jest po lewej strony chodnik, do ogrodzenia
przedszkola, chodnik zostanie przedluzony przez teren przedszkola tak Zeby to przejJcie bylo
bezpieczne, zadnych dzialah, kt6re doprowadzq do przyspieszenia ruchu w tym terenie nie Larrieruam
wprowadzai, poniewaZ prgdkoSC jest zawsze zgubna i bgdziemy chronid pieszych, bgdzie wycigta
zielehi bgdzie bezpiecznie. Zadnychrond szybkiego ruchunie bgdzie. Pani 3oltys nrr6cilauwagi, ze
migdzy chodnikiem a jezdniq s4 straszne dziury i co znimi bgdzie? W6jt powiedzial, ze sprawdii to,
:3k to, *yg1?9u: je6li dziury sq bardzo duze to jakoS to bgdzie polatane. Glos zabralu p*i Soltys
Borecka z Mietkowa, kt6ra powiedziala jeszcze,2e s4 wielkie dzittry teL z drugiej strony od ogr6dk6w
dzialkowych i tam teZ konieczna jest interwencja. Pani Sotrtys nawiqzalatakie, Le skoro podjgta dzis
uchwala o rozszerzeniu uchwaly w sprawie wymiany 2r6del ciepla na ekologiczne to apeiuje do
pozostalych soltys6w, Zeby - jefili zauwuhq - ze ktos pali Smieciami to naleay zrobid zdjgcia i po



prostu zglaszaltakie osoby do urzgdu gminy. Bo jedni wymieniaj4 piece, a drudzysmrodzq i cntjq
sig bezkarni. Pona&o Pani Soltys zglosilaproblem dzikiego wysypiska Smieci w wqwozie przy starej
alei czereSniowej w kierunku na Milin. Zrobilgig tam drugi PSZOK. W6jt odpowiedzial,,ie-niimamy
wplywu na fe przyzuryczajenia ludzi, To nie jest tak, ze po tajniacku tctoS wieazie w nocy Smieci. To
wida6..Trzeba to spersonalizowai i jak wiemy kto, to nalezy dawa6 znat. OczywiScie ja iam pojadg i
zostanie to sprawdzone. Ale naleby takierzeczy zglaszal.

_ Nastgpnie glos zabral Dyrektor GOK Miroslaw Stawski, kt6ry zaprosil wszystkich na tumiej w
sobotg na 19.10.

Yo!.. braku dalszych pytaf Przewodniczqca Rady zamkngla sesjg slowami ,,Zamykam sesjg Rady
Gminy Mietk6w."

Protokolowala:

Gabriela Nastalek - Zy gadto
Przewo

Helena

ca
iny
owicz


